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هيدينک، گزينه اصلي هدايت استراليا
گاس هيدينک، س��رمربي 
س��ابق تيم ملي روس��يه، 
گزين��ه اصلي فدراس��يون 
اس��تراليا براي هدايت اين 
تيم است. هيدينک سابقه 
هدايت تيم ملي اس��تراليا 
را بين س��ال هاي 2005 تا 
2006 را در کارنام��ه اش 

داشته است و تحت هدايت او، اين تيم توانست به جام جهاني 
2006 صعود کند و در اين رقابت ها، در مرحله يک هشتم نهايي 
مقابل ايتاليا شکست خورد. پيش از اين کارلو آنچلوتي از گزينه ها 
بود ولي او پيشنهاد فدراسيون استراليا را رد کرد. همچنين آين 
استايچيچ، سرمربي سابق تيم ملي بانوان استراليا و تيم کيهيل، 
اسطوره فوتبال استراليا نيز ديگر گزينه ها هستند. پستکولو بين 
س��ال هاي 2013 تا 2017 هدايت اس��تراليا را برعهده داشت و 
تحت هدايت او، اس��تراليا با صفر امتياز در جام جهاني، در رده 
آخ��ر گ��روه B کار را ب��ه پايان رس��اند و قهرمان جام ملت هاي 
2015 شد. آنها همچنين توانستند بليت روسيه را کسب کرده 
و راهي جام جهاني 2018 شوند. بايد ديد که در نهايت هيدينک 
هدايت استراليا را برعهده خواهد گرفت يا فدراسيون اين کشور 

سراغ ديگر گزينه ها خواهد رفت.

براي بستن دهان منتقدان بازي نمي کنيم
رئ��ال پ��س از کس��ب دو 
شکس��ت و ي��ک تس��اوي 
در بازي ه��اي دور از خان��ه 
خ��ود س��رانجام به يک برد 
پرگل در زمين حريف دست 

يافت.
ب��ه نق��ل از ورزش س��ه، 
کهکشاني ها با برتري 6-0 

در زمين آپوئل، موفق ش��دند به عنوان تيم دوم به يک هش��تم 
نهايي ليگ قهرمانان راه يابند. نکته قابل توجه، باز شدن پاي 

رونالدو و بنزما به گلزني بود.
مارس��لو در پاي��ان ب��ازي ب��ه خبرنگاران گفت:» من هميش��ه 
خوش��حالم و س��عي مي کنم بهترين بازي هاي ممکن را براي 
تيم��م انج��ام دهم. برابر آپوئل فرصت هاي گلزني زيادي خلق 
کرديم و رونالدو و بنزما هم موفق به گلزني ش��دند. به همين 

دليل خوشحالي من بيشتر از هميشه است.
روند بدي را طي مي کرديم و اعتماد به نفس مان را از دس��ت 
داده بوديم ولي حالا همه چيز به روال عادي برگش��ته اس��ت. 
برابر اتلتيکو هم حق مان پيروزي بود ولي بدشانسي آورديم.« 
انتقادات گسترده: ما براي بستن دهان منتقدان بازي نمي کنيم.  
مي داني��م ک��ه خيلي ها قصد تخريب ما را دارند. هدف ما ش��اد 
کردن دل هواداران اس��ت. مي خواهيم به گونه اي بازي کنيم 
ک��ه ه��واداران لذت ببرند. براي راضي کردن يک هوادار رئال، 

بايد هميشه 100 درصد باشيد.

پيشخوان

ورزشی

يک عضو هيات مديره باش��گاه پرس��پوليس مي گويد اعضاي 
هي��ات مدي��ره تصميم گرفتند گرشاس��بي را به وزارت ورزش 
معرف��ي کنن��د تا حکم سرپرس��تي او براي اين باش��گاه صادر 

شود.
ب��ه نقل از ايس��نا، محمدرضا حاج��ي بيگي، عضو هيات مديره 
باش��گاه پرس��پوليس پس از پايان نشس��ت فوق العاده ديروز 
)چهارشنبه( هيات مديره اين باشگاه گفت:  جلسه فوق العاده اي 
در باش��گاه پيرو اس��تعفاي طاهري داش��تيم. با توجه به شرايط 
موجود و قانون مجلس شوراي اسلامي در مورد بازنشستگان، 
وزير ورزش برخلاف ميل باطني اش با استعفاي طاهري موفقت 
کرده از زحمات شبانه روزي او و کسب نتايج خوب پرسپوليس 

در مدت مديريتش تشکر کردند.
او ادامه داد: در اين جلسه مقرر شد تا آقاي گرشاسبي را به وزارت 

ورزش معرفي کنيم تا حکم سرپرستي او صادر شود.
حاجي بيگي تصريح کرد: فرد جايگزين هيات مديره را شخص 
وزير ورزش معرفي خواهد کرد. حکم مسووليت گرشاسبي موقتا 
به عنوان سرپرست ثبت خواهد شد تا حکم نهايي صادر شود.

او در رابطه با تمديد قرارداد با برانکو ايوانکوويچ نيز گفت: ما با 
آقاي برانکو هيچ مشکلي نداريم. او علاقه مند به تمديد قرارداد 
با باش��گاه اس��ت. مذاکراتي صورت گرفته است. هواداران تيم 

اصلا نگران نباشند قرارداد او تمديد خواهد شد.
اين عضو هيات مديره باش��گاه پرس��پوليس در پاسخ به سوالي 
در رابطه با اس��ناد منتش��ر ش��ده از دوران مديريت طاهري و 
پاداش هايي که به اعضاي باشگاه پرداخت مي کرده است؟ اظهار 
کرد: اين ها در حد حرف است. چنين چيزي صحت ندارد. حداقل 
در دوران��ي ک��ه بنده و هيات مديره جديد روي کار بوده اند، اين 
چنين مواردي را تاييد نمي کنم. ما در هر جلس��ه هيات مديره 
تمام خروجي ها و پرداخت ها و موجودي صندوق را به صورت 
فهرس��تي در هيات مديره ارائه مي داديم و هيچ گونه تخلف و 

روش غيرمعقولي را بنده مشاهده نکردم.
او درباره طلب  باش��گاه پرس��پوليس از اسپانس��رها و همراه اول 
اظهار کرد: ما از سامانه 30۹0 طلب داشتيم. در بحث قراردادمان 
با ايرانس��ل مش��کلي نداريم. در ش��رف بازنگري و تاييد دوباره 

قرارداد هستيم.
او در رابط��ه ب��ا رفت��ار اخير بيرانوند گف��ت: بيرانوند عذرخواهي 
کرد. من به نوبه خودم از هواداران پوزش مي خواهم و اميدوارم 
چنين اتفاقاتي ديگر تکرار نش��ود. بايد هدف کليه عوامل تيم 
پرسپوليس اين باشد که هواداران مان را حفظ کنيم. تمام زحمات 

تيم براي هواداران است.
حاج��ي بيگ��ي در رابط��ه با رفتن عليرض��ا بيرانوند در پايان نيم 
فص��ل اول از تيم پرس��پوليس گفت: هن��وز بحث ما ادامه دارد 
و هيچ تصميم جديدي گرفته نش��ده اس��ت و او کماکان تيم را 
همراهي خواهد کرد. او در پاسخ به اين سوال که چرا مدت هاست 
کميته انضباطي اين باش��گاه تش��کيل جلسه نداده است؟ تاکيد 
کرد: امروز به دوستان گفتم که اوايل هفته آينده جلسه کميته 
انضباطي داشته باشيم و مواردي که کادر فني منعکس کردند، 

در آن کميته مطرح شود.
مسئوليت بزرگ وزارت ورزش و مديرعامل بعدي ���

به نقل از ورزش س��ه، طاهري مديري اس��ت که به واس��طه 
رابط��ه نزدي��ک با محمود گودرزي از ح��وزه صنعت به ورزش 
آم��د و در دوران حض��ور در اي��ن تيم کارنام��ه اي مثبت از خود 
بجاي گذاشت. طاهري زماني پرسپوليس را تحويل گرفت که 
سرخپوشان يک تيم ورشکسته و بي عنوان در ليگ برتر بودند 
اما حالا پرسپوليس بهترين تيم ليگ و گروهي صاحب شخصيت 
قهرماني است که حتي در روزهاي پرچالش و گرفتارش به روند 

مثبت خود ادامه مي دهد.
جداي��ي طاه��ري از پرس��پوليس از زماني کليد خ��ورد که او با 

اسپانسر سابق باشگاه به چالش جدي خورد و با وجود ميانجي 
گري ه��اي وزير، معاون ورزش��ي و برخ��ي اطرافيان اين رابطه 
هرگز بهبود نيافت. با اين حال طاهري و تيمش در سه پنجره 
نقل و انتقالاتي بازيکنان ممتاز ليگ را به استخدام پرسپوليس 
درآورده و با مربيگري برانکو تيم قابل رقابت در س��طح آس��يا 
ساخته اند. طاهري در اين دوران همواره به دنبال دريافت هاي 
بيشتر از پرسپوليس از اسپانسرها و ساير ارگان هاي ذيربط بود 
و ش��ايد همين اصرار باعث از چش��م افتادنش ش��ده باشد. البته 
طاهري به جز موفقيت در امر تيم سازي در زمينه سخت افزار 
و بهبود ش��رايط زمين اهدايي از طرف ش��هرداري هم گام هاي 
بلندي برداشت و در عين حال در بحث هايي مثل انتقال مهدي 
طارمي به ترکيه و بازگش��ت او و چند مورد ديگر ضعيف عمل 
کرد. البته ش��ايد بزرگترين ايرادي که حرفه اي هاي مديريت 
از او مي گيرند بزرگتر نکردن باشگاه پرسپوليس است که البته 
اين هم دلايل مختلفي دارد که مهمترين آن سازوکار نظارت 
دولتي و دخالت هاي بالادس��تي بر وضعيت باش��گاه اس��ت. در 
عي��ن ح��ال طاهري ب��ه يادمان آورد که جايگاه مدير در فوتبال 
بالاتر از بازيکنان يک تيم اس��ت و ش��ايد ناراحتي بازيکنان از 
او به همين علت اس��ت، اينکه او به خواس��ته هاي هميش��گي 

س��تاره هاي پرس��پوليس تن نداد. صبح ديروز که وزير استعفاي 
وي را پذيرفت مشخصا در توجيه به موضوع بازنشستگي وي 
اش��اره کرد چراکه به جز اين نمي ش��ود دليلي براي جدايي اين 
مدير موفق از پرسپوليس آورد. البته شايد وزارت ورزش هم از 
کشمکش طولاني بين طاهري و ديگران به تنگ آمده و اميدوار 
است افراد ديگري اين مسير را با چالش کمتر پيش ببرند. وزارت 
ورزش همچنين اميدوار است از حضور يکي، دو چهره خوشنام 
به جاي علي اکبر طاهري استفاده کند تا هواداران نيز که بابت 
اين جدايي از وزارتخانه دلچرکين اند، اين مساله را از ياد ببرند. 
اما موضوع تاس��ف بار در روزهاي خداحافظي طاهري ش��ايعه 
پراکني هاي نه چندان جوانمردانه درباره کارنامه اوست. اينکه 
درجنگ قدرت قصد بر اين است که طاهري و تيمش را به لفت 
و ليس هاي مالي متهم کنند و حتي برخي پا را فراتر گذاشته و 
ش��ايعاتي عجيب را درباره تيم مديريت مطرح مي کنند. بدون 
شک کار طاهري در پرسپوليس خالي از اشکال نبوده اما آنچه 
مسلم است اين باشگاه با حضور وي و البته با استفاده از دانش 
فني برانکو صاحب ش��خصيتي متفاوت نس��بت به گذشته شده 
و ح��الا امانت��ي در اختيارمديريت بعدي قرار مي گيرد که صدمه 

زدن به آن خطايي غيرقابل گذشت خواهد بود.
در اين بين چند سوال باقي مي ماند:

��� آيا اگر طاهري تمايل به ادامه کار داش�ت، وزارت ورزش 
با ادامه کار او موافق بود؟

��� آي�ا مدي�ر بع�دي مي توان�د در موض�وع جل�ب درآم�د، 
ساختارس�ازي و تيم س�ازي در س�طح طاهري و بهتر از او 

عمل کند؟
��� چرا اساسا تيمي که به شکل خصوصي اداره مي شود بايد 
با س�ازوکار دولتي و مس�ائلي مثل بازنشستگي دچارتغييرات 

بشود؟
��� پايان توليت استقلال و پرسپوليس توسط وزارت ورزش 

چه زماني محقق خواهد شد؟
��� و سوال آخر؛ چرا يک مدير باکارنامه موفق بيشتر در معرض 

تغيير است تا مدير مشابه با کارنامه اي کاملا ناموفق؟
هواداران پرس��پوليس حالا در انتظار تعيين مديرعامل و طبعا 
بهبود شرايط باشگاه هستند که اگر غير از اين اتفاق بيفتد، پايان 
کار طاهري در اين باش��گاه به مرور تبديل به مش��کلي بزرگ 
براي وزارتخانه خواهد ش��د. در اين ش��رايط اگرچه تجربه هاي 
قبل��ي راي ب��ه بدبيني مي دهد اما اميدواريم به اتفاقات بهتر که 

به هر حال شعار اين دولت تدبير و اميد است.

برجام افق روش��ني را پيش روي صنعت خودروي ايران قرار 
داد؛ به طوريکه با اجراي ش��دن اين توافق مهم بين المللي، 
متوليان صنعت خودروي ايران با وجود تمام موانع پيش روي 
اين صنعت، زودتر از س��اير بخش هاي اقتصادي آس��تين ها را 
براي همکاري با خارجي ها بالا زدند. ناگفته نماند که در اين 
ميان آبي پوش��ان جاده مخصوص، توانس��تند نخس��تين ميوه 
برجام در صنعت خودرو را بچينند و با ش��رکت خودروس��ازي 
»پژوي فرانسه« قرارداد همکاري منعقد کنند. اين در شرايطي 
بود که صنعت خودروي ايران پس از سال هاي عدم همکاري 
با غول هاي خودروسازي، نياز روحي تازه داشت تا در کالبد آن 
دميده شودو دوباره مسير پويايي را براي ادامه حرکت بپيمايد. 
از طرفي، تجربه جهاني نشان داده، حضور خودروسازان بزرگ 
خارجي و مشارکت آنها در توليد، مي تواند به بالندگي صنعت 

خودروي کش��ور بيانجامد. از اين رو، مي توان گفت، س��ال ۹5 
س��ال موفق��ي براي گ��روه صنعتي ايران خ��ودرو بود؛ چراکه 
اين قطب بزرگ خودروس��ازي در ايران قادر ش��د در فضاي 
پساتحريم از فرصت هاي موجود بهره لازم برا ببرد و به سمت 
توافقات جهاني و توس��عه گام بردارد. در اين گزارش تلاش 
شده، فهرستي از اقدامات صورت گرفته در گروه صنعتي ايران 

خودرو به تصوير کشيده شود. 

»پژو«؛ نخستين قرارداد پسابرجامي 
پس از برجام، فضا براي رفت وآمد هيات هاي تجاري به ايران 
از س��اير کش��ورها فراهم شد. اما در بين هيات هاي اعزامي به 
اي��ران، اي��ن فرانس��وي ها بودند که خيل��ي زود خود را به بازار 
ايران رساندند. ناگفته نماند که سابقه »شرکت خودرو سازي 

پ��ژو« ب��ا خودروس��از ايراني به بيش از دو دهه مي رس��د. پژو 
موفق ش��د تا قراردادي را با ايران خودرو به امضا برس��اند که 
نه تنها اولين قرارداد پس��ابرجامي در صنعت خودر بلکه اولين 

قرارداد پسابرجام بود.
از اين رو، در سايه گشايش فضاي سياسي، زمينه براي اجراي 
ديپلماسي صنعتي گروه صنعتي ايران خودرو نيز فراهم شد تا 
در نتيجه آن، نخس��تين قرارداد پسابرجامي کش��ور توسط اين 
خودروس��از و پژو فرانس��ه، امضا و اجرا شود. قراردادي که سه 
اصل مهم »سرمايه گذاري مستقيم«، »انتقال بي قيد و شرط 
فناوري« و »صادرات محصولات توليدي مشترک از طريق 
زنجيره صادراتي« شرکت پژو براي نخستين بار در آن لحاظ 
و اجرا ش��د. بر اس��اس اين قرارداد نخس��تين محصول شرکت 
مشترک ايران خودرو و پژو)ايکاپ( به نام پژو 2008 در اسفند 

ماه سال 13۹5 توليد شد. 
 آنطور که مديرعامل ايران خودرو نيز اعلام کرده بود مذاکرات 
در اين راس��تا پيش از برجام آغاز ش��ده بوده ظاهرا پژو در اين 
مذاکرات با اس��تقبال بيش��تري ش��رکت کرده، به گونه اي که 
نمايندگان گروه پژو حداقل 20 تا 25 سفر به ايران داشتند تا 
مذاکرات به نتيجه برس��د.  هاش��م يکه زارع، همچنين درباره 
جزييات اين قرارداد با اشاره به اينکه بنا شده که طي چهارسال 
200 هزار دس��تگاه خودرو توليد ش��ود و در اين راستا کيفيت و 
کاهش قيمت تمام شده اصل قرار بگيرد، گفته بود که شرکت 
مشترک پژو و ايران خودرو با نام ايکاپ با سرمايه گذاري 50 
� 50 ايجاد شد و بواسطه قرارداد منعقد شده 1۹ قرارداد فرعي 
هم به امضا رس��يد.  بر اين اس��اس، به نظر مي رس��د همکاري 
ايران خودرو با »پژو، رنو و بنز«، موجب شده اين شرکت سهم 

عمده اي در بازار خودرو کش��ور در پس��ا تحريم داشته باشد. در 
قرارداد جديد اين شرکت با پژو، مبتني بر توليد سه خودروي 
جديد پژو 208، 2008 و 301 است، که بدون شک از طريق 
س��رمايه گذاري  براي انتقال تکنولوژي به قطعه سازان ايراني 
پيگيري خواهد ش��د و به اين ترتيب مي توان پيش بيني کرد 
سهم صنعت خودرو از ايجاد ارزش افزوده در آينده نزديک با 

افزايش مواجه خواهد شد. 
از سوي ديگر، شرکت »رنو« يکي از شرکاي اصلي ايران خودرو 
در دوران پس��ابرجام محسوب مي ش��ود. سرمايه گذاري هاي 
مشترک رنو در ايران به صورت مستقيم يکي از اهداف ايران 
خودرو است که در مذاکرات با رنو پيگيري مي شود. از آلماني  
هم شرکت »بنز« بار توليد مشترک خودروهاي سنگين را در 

ايران خودرو به دوش مي کشد.

حاجي بيگي: گرشاسبي سرپرست پرسپوليس شد

بيرانوند رسما عذرخواهي کرد

موفقيت هاي گروه صنعتي ايران خودرو در چند سال اخير 

بازيگردان اصلي صنعت خودروي ايران 

ديدار فوتسال زنان ايران و ايتاليا با شرايط خاصانتقاد تند ستاره سابق سيتي از مانچينينتيجه فرجام خواهي بارسا براي کارت زرد پيکه
ج��رارد پيکه در ب��ازي مقابل لگانس به 
دلي��ل خطا روي عمرب��ات با کارت زرد 
داور مواجه ش��ده ب��ود؛ کارت زردي که 

براي وي گران تمام شد.
پيکه در ش��رايطي پ��اي به ديدار مقابل 

لگان��س گذاش��ت ک��ه 4 کارته بود و با ي��ک اخطار ديگر، بازي 
حس��اس و حياتي برابر والنس��يا را از دس��ت مي داد. در نهايت در 
نيمه اول با کارت زرد اونديانو ماينکو جريمه شد تا جدال مستايا 

را از دست بدهد.
بارس��لونا ب��راي اي��ن کارت زرد تقاضاي فرج��ام داد اما کميته 
انضباطي، آن را رد کرد و به اين ترتيب پيکه نمي تواند تيمش را 
برابر والنسيا همراهي کند. بارسلونا حالا بايد تصميم بگيرد که از 

طريق دادگاه حکميت ورزشي فرجام خواهي کند يا خير.

امانوئل آدبايور بين س��ال هاي 200۹ 
تا 2012 بازيکن منچسترس��يتي بود و 
هرگز نتوانست درخشش دوران آرسنال 
خود را تکرار کند. س��تاره اهل توگو در 
مورد دوران حضورش در سيتي گفت: 

ب��ه اعتق��اد من مانچيني بازيکن بزرگ��ي بود ولي مربي خوبي 
نيست. او به هر باشگاهي که مي رود، 40 بازيکن مي خرد.

زماني که مورينيو جايگزين او در اينتر شد، اين باشگاه 40 بازيکن 
داشت! وقتي من در سيتي حضور داشتم، مانچيني مهاجماني 
چون ته وز، ژکو، بالوتلي و آگوئرو را خريداري کرد و همزمان 
5 مهاجم س��طح اول دنيا را در اختيار داش��ت. کافي بود بگويد 
که ديگر به من نياز ندارد تا س��يتي را ترک کنم ولي او هرگز 

اين حرف را به من نزد.

دي��دار تي��م ملي فوتس��ال زنان ايران 
ب��ا ايتاليا با حضور تماش��اگران برگزار 
مي شود ولي عکاسي از اين بازي ممنوع 
است! تيم ملي فوتسال بانوان ايتاليا به 
منظور برگزاري دو ديدار دوستانه با تيم 

ملي فوتسال بانوان کشورمان بامداد چهارشنبه وارد تهران شد. 
تيم ملي فوتسال بانوان ايران در روزهاي دوم و سوم آذر در سالن 
پيامبر اعظم )ص( دانشگاه آزاد واحد تهران مرکز واقع در ميدان 
صنعت به مصاف تيم ملي فوتسال بانوان ايتاليا خواهد رفت که 
هر دو ديدار با حضور بانوان تماشاگر و همچنين بانوان خبرنگار 
خواهد بود.  اين در حالي است که تصويربرداري و فيلمبرداري 
از اين دو ديدار تدارکاتي صرفا توسط روابط عمومي فدراسيون 

فوتبال صورت خواهد گرفت.


